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Protokół Nr 2/XXXVII/2010 

z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy w Boronowie, która odbyła się w dniu                      
2 lutego 2010r. w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie w godz. 16.00 –17.55 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Czornik otworzył sesję stwierdzając prawomocność 
obrad, gdyż na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych: 
Radny Wiesław Kubieniec - nieobecny 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy – Rufin Majchrzyk 
Skarbnik Gminy – Małgorzata Cyl 
Zastępca Wójta – Stanisław Wieczorek 
oraz mieszkańcy 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk zgłosił wniosek o wycofanie pkt. 6 porządku obrad 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Boronowa. Po konsultacji z Wydziałem Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego okazało się, że trzeba zmienić formę i treść przedmiotowej uchwały. 
Wyjaśnił, iż podjęte uchwały dotyczące planu zagospodarowania przestrzennego Grojca, 
Huciska, Zumpów i Dębowej Góry otrzymały negatywną opinię. Uchwały te powinny mieć 
formę jednolitego tekstu, a nie tak jak myśmy to uchwalili w formie zmian. Po dyskusji           
z wydziałem nadzoru Wójt zaproponował, aby dostosować projekty uchwał do ich zaleceń. 
Projektant Pan Zaleski przygotuje nową wersję projektu uchwały, ale dopiero na piątek. 
Wyjaśnił, iż wydział nadzoru poinformował, że podjęte uchwały dotyczące planów 
zagospodarowania przestrzennego czterech sołectw zostaną uchylone, ale nie wiadomo 
jeszcze w jakim trybie, prawdopodobnie sądownie. Wójt poinformował, iż nie umiał 
skontaktować się z naszym opiekunem z wydziału nadzoru, gdyż obecnie jest na zwolnieniu 
lekarskim i nie wie czy do niej dotarły opinie z wydziału infrastruktury w sprawie tych 
czterech podjętych już uchwał. Rada musi poczekać na opracowanie jednolitego tekstu 
projektu uchwały. 
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła wniosek Wójta Gminy Boronów. 
 
Następnie Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach radnych podejmowanych     

w okresie międzysesyjnym oraz informacje z prac Komisji Rady. 
5. Informacje z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej na 

własność Gminy Boronów. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia poparcia dla oświadczenia Sejmiku 

Województwa Śląskiego dotyczącej ogłoszenia obszaru Województwa Śląskiego 
strefą wolną od upraw organizmów genetycznie modyfikowanych. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Rewizyjnej w 2009 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Budżetu i Finansów w 2009 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w 2009 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w 2009 roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Prawnego w 2009 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju Gminy w 2009 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Zdrowia i Opieki Społecznej w 2009 roku. 

15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne głosy i wnioski. 
18. Sprawy różne. 
19. Zakończenie sesji. 

 
Ad. 3 
Radna Irena Brol poinformowała o błędzie w protokole na stronie 5 w swojej wypowiedzi 
gdzie napisano, że dzieci z naszej Gminy uczęszczają do Przedszkola w Blachowni,                
a powinno być napisane „… bo do naszego przedszkola uczęszczały dzieci z Gminy 
Blachowni”. Również w wypowiedzi Wójta Gminy na str. 5 jest błąd, gdzie napisano „… te 
w Blachowni jest Przedszkolem Publicznym”, a powinno być „…a te w Boronowie jest 
Przedszkolem Publicznym”. 
 
Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła poprawkę do protokołu Radnej Ireny Brol. 
 
Następnie Rada Gminy 14 głosami za (jednogłośnie) przyjęła protokół Nr 1/XXXVI/2010       
z sesji Rady Gminy z dnia 12 stycznia 2010r uwzględniający powyższą zmianę. 

Ad. 4 
Przewodniczący Rady poinformował, o odbyciu się koncertu noworocznego przy świecach 
organizowanego przez Stowarzyszenie „Dla Boronowa”, na którym to otrzymał pisemne 
podziękowanie dla Rady za wsparcie i współpracę na rzecz społeczności Boronowa od 
Zarządu Stowarzyszenia „Dla Boronowa”. Ponadto poinformował, iż w okresie 
międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie Komisji Oświaty – 28 stycznia br.  
 
Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Pan Paweł 
Sukiennik przedstawił, informację na temat spraw omawianych podczas tego posiedzenia 
Komisji. 
 
Ad. 5 
Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej – informacja stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zadał pytanie, ile firm startowało w przetargu na remont ul. 3-go 
maja. 
 
Wójt Gminy poinformował, że 9 firm startowało. Żadne odwołania nie wpłynęły, a umowa    
z wykonawcą zostanie podpisana 8 lutego br. 
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Przewodniczący Rady zadał pytanie, czy w sprawie często zapchanych pomp, jest podjęte 
działanie, aby można rozwiązać nieustannie pojawiający się problem. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż do mieszkańców z rejonu, gdzie najczęściej się to zdarzało 
wystosowano już wiosną 2009r. pisma. Efektem tego była kilkumiesięczna przerwa                
w awariach. Wójt wyjaśnił, iż pracownicy próbują rozeznać, gdzie i z jakiego rejonu te mopy 
dostają się do sieci kanalizacyjnej. Nie ma zabezpieczeń sitami i trudno ten problem 
rozwiązać. Wójt rozmawiał z innymi wójtami i wszyscy mają ten sam problem, ludzie 
traktują kanalizację jak śmietnik. Koszt naprawy pomp w ciągu roku to kilkanaście tysięcy 
złotych. 
 
Przyszedł Radny Wiesław Kubieniec (obecnych 15 radnych) 
 
Radny Krzysztof Romańczyk zadał pytanie, czy firma, która wygrała przetarg na remont    
ul. 3-go maja jest sprawdzona. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż z wykazu robót jakie przedstawiła ta firma wynika, że były to duże 
przedsięwzięcia. Informacje z innych źródeł potwierdzają, że jest to duża firma i powinna 
sobie poradzić z tą naszą inwestycją. 
 
Radny Bogdan Hutsz zadał pytanie, jaki jest termin realizacji tej inwestycji. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż zgodnie z harmonogramem w miesiącu kwietniu przewidziane są 
roboty przygotowawcze w tym m.in. ziemne. Położenie asfaltu wraz z odwodnieniem ma 
zostać zakończone do końca sierpnia br., natomiast w miesiącu wrześniu ma zostać wykonane 
oznakowanie drogi. Taki harmonogram został zgłoszony do programu „schetynówki” 
 
Przewodniczący Rady zauważył, iż inwestycja będzie prowadzona w okresie żniw, a przy tej 
ulicy mieszka duża część rolników, w związku z tym zadał pytanie czy zaplanowano objazdy  
celem przejazdu remontowaną ul. 3-go Maja. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż tego nie ustalono, ale droga ma być przejezdna. 
 
Ad. 6 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż uchwała jest jednym z dalszych kroków by powstała kolejna droga 
gminna. Zwrócono się do Agencji Nieruchomości Rolnych o zgodę, którą otrzymano i należy 
podjąć taką uchwałę, aby można było poczynić dalsze kroki. W przyszłości będzie trzeba 
nadać tej ulicy nazwę. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 15 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 4/XXXVII/2010 Rady Gminy w Boronowie z dnia          
2 lutego 2010 roku w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej na 
własność Gminy Boronów. 
 
Ad. 7 
Przewodniczący Rady poinformował, iż na poprzedniej sesji przedstawił pismo w sprawie 
wyrażenia poparcia dla oświadczenia Sejmiku Województwa Śląskiego dotyczącej ogłoszenia 
obszaru Województwa Śląskiego strefą wolną od upraw genetycznie modyfikowanych. 
Wyjaśnił, iż przekazał te materiały do Komisji Ochrony Środowiska celem zajęcia stanowiska 
w tej sprawie. 
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Radny Krzysztof Romańczyk wyjaśnił, iż komisja zajęła się zbadaniem tej sprawy, jest to 
temat na czasie, gdyż w Internecie pisze się dużo na temat modyfikacji genetycznej i to          
w samych superlatywach, stwierdził, iż się z tym nie zgadza. Wyjaśnił, iż wiele sąsiadujących 
krajów podjęło już walkę z genetyczną modyfikacją i zakazano w nich tego typu upraw. 
Natomiast krajem, który przoduje w modyfikowanych uprawach jest Hiszpania. Mówi się 
obecnie, że nie stwierdzono przypadków, aby tego typu uprawa zagrażała człowiekowi. 
Uważa, iż osobiście jest przeciwko tego typu uprawom. Również Komisja proponuje, aby 
pozytywnie poprzeć inicjatywę Sejmiku Województwa Śląskiego. 
 
Rada Gminy 15 głosami za (jednogłośnie) przyjęła propozycję Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa. 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 15 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 5/XXXVII/2010 Rady Gminy w Boronowie z dnia            
2 lutego 2010 roku w sprawie wyrażenia poparcia dla oświadczenia Sejmiku 
Województwa Śląskiego dotyczącej ogłoszenia obszaru Województwa Śląskiego strefą 
wolną od upraw organizmów genetycznie modyfikowanych. 
 
Ad. 8 
Radny Henryk Ledwoń poinformował, iż w 2009 roku zajmowała się sprawami 
wyznaczonymi w planie pracy Komisji, jak również pracami zleconymi przez Radę Gminy. 
Poinformował o błędzie w sprawozdaniu, gdzie przy dacie z dnia 31 marca 2009r.  w 
ostatnim zdaniu użyto wyrazu „jednomyślnym”, a powinno być „Po jednogłośnym 
przegłosowaniu…”. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 10 głosami za 
oraz 5 głosami wstrzymującymi podjęła uchwałę Nr 6/XXXVII/2010 Rady Gminy               
w Boronowie z dnia 2 lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania                 
z działalności Komisji Rewizyjnej w 2009 roku. 
 
Ad. 9 
Radny Edward Czyż poinformował, iż wszyscy Radni zapoznali się ze sprawozdaniami 
komisji, które otrzymali w materiałach na sesję. Poinformował o błędzie w sprawozdaniu, 
gdzie napisano o jednym wspólnym posiedzeniu z innymi komisjami, a powinno być „…dwa 
wspólne z innymi komisjami…”. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 15 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 7/XXXVII/2010 Rady Gminy w Boronowie z dnia         
2 lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Budżetu i Finansów w 2009 roku. 
 
Ad. 10 
Radny Paweł Sukiennik poinformował, iż w 2009 roku Komisja odbyła 4 spotkania, w tym 
2 wspólne z innymi Komisjami.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 15 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 8/XXXVII/2010 Rady Gminy w Boronowie z dnia         
2 lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w 2009 roku. 
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Ad. 11 
Radny Krzysztof Romańczyk poinformował, iż w 2009 roku Komisja odbyła 2 wspólne       
z innymi komisjami posiedzenia. Wszystkie zgłaszane sprawy były załatwiane na bieżąco        
i nie było potrzeby zwoływania posiedzenia Komisji. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 15 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 9/XXXVII/2010 Rady Gminy w Boronowie z dnia         
2 lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w 2009 roku. 
 
Ad. 12 
Radna Aniela Frania poinformowała, iż Komisja w 2009 roku odbyła 4 posiedzenia, w tym 
2 wspólne z innymi Komisjami stałymi. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 15 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 10/XXXVII/2010 Rady Gminy w Boronowie z dnia         
2 lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Prawnego w 2009 roku. 
 
Ad. 13 
Radny Marian Ślęzok poinformował, iż Komisja w 2009 roku odbyła w sumie 4 spotkania,      
z czego 2 spotkania wspólne z innymi Komisjami Rady Gminy.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 15 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 11/XXXVII/2010 Rady Gminy w Boronowie z dnia         
2 lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju Gminy w 2009 roku. 
 
Ad. 14 
Radna Irena Czernecka poinformowała, iż Komisja w 2009 roku odbyła 4 spotkania, w tym 
2 spotkania wspólne z innymi Komisjami. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, po czym Rada Gminy 15 głosami za 
(jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 12/XXXVII/2010 Rady Gminy w Boronowie z dnia         
2 lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Zdrowia i Opieki Społecznej w 2009 roku. 
 
Przewodniczący Rady podziękował Komisjom za wkład pracy przy rozwiązywaniu 
problemowych zagadnień w 2009 roku. 
 
Ad. 15 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji Rady Gminy. 
Wyjaśnił, iż jeśli chodzi o interpelację w sprawie braku zastępstw rozważa się całomiesięczną 
obsługę pobierania opłat za wodę i ścieki. Jeśli chodzi o zastępstwa pracowników, każde 
stanowisko posiada swoje zastępstwo. Jeśli chodzi o stare przedszkole przy ul. Wojska 
Polskiego, to rozmawiał z Panią, która była zainteresowana wydzierżawieniem tego 
pomieszczenia. Pani ta ma się zastanowić i da odpowiedź za parę dni. Poprosiła również        
o możliwość tymczasowego zwolnienia z opłaty za dzierżawę na czas remontu pomieszczeń. 
Jeśli chodzi o interpelacje w sprawie odśnieżania poinformował, iż zdarzają się przypadki, że 
mieszkańcy zgłaszają, aby często odśnieżać daną ulicę, nawet wtedy, gdy spadnie mało 
śniegu. Inni znów skarżą się, że zbyt często drogi są odśnieżane. Poinformował, iż wydano 
już na ten cel 42 000 zł, a umowa z wykonawcą opiewa na 50 000 zł. Pozostało więc tylko      
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8 000 zł i w najbliższym czasie będzie trzeba podpisać dodatkową umowę na kwotę do          
25 000zł. W związku z tak dużymi wydatkami będzie trzeba ograniczyć częstość odśnieżania 
ulic. W innych gminach drogi są rzadziej odśnieżane i posypywane jak u nas. Dotychczas 
odśnieżano również w miarę możliwości parking przy kościele, targowisko oraz chodniki. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż do niego również mieszkańcy interweniowali          
w sprawie odśnieżania ulic, dlatego na bieżąco konsultował to z Panem Wójtem. 
 
Radna Irena Brol poinformowała, iż jest zadowolona z tego, iż w tym roku zadbano              
o odśnieżenie chodników na odcinku od kościoła do szkoły. Dzieci mogły bez problemu dojść 
do szkoły. 
 
Ad. 16 
Radny Henryk Ledwoń poinformował, iż jeden z rodziców dziecka uczęszczającego do 
naszego gimnazjum skarżył się, że w szkole jest zimno. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż szkoła już zakupiła olej opałowy. Jednak wcześniej zabrakło oleju 
w 3 zbiornikach i jeden piec na weekend został wyłączony, przez co ochłodziło się w szkole. 
Wyjaśnił, iż ze względu na czas, jaki potrzebny jest od momentu ogłoszenia przetargu na 
dostawę oleju do jego kupna, szkoła postanowiła zakupić olej przed rozstrzygnięciem 
przetargu. Wyjaśnił, iż szkoła ma pieniądze na zakup opału, ponieważ w tym roku dopiero 
pierwszy raz zakupiła olej. 
 
Radny Marian Ślęzok stwierdził, iż na problemy z utrzymaniem temperatury miał również 
wpływ braku prądu, który pojawiał się w ostatnim czasie. 
 
Radny Wiesław Kubieniec poinformował, iż nie wie czy jest to dobry pomysł, aby                
w Boronowie zostało utworzone prywatne przedszkole. Proponuje, aby bardziej skupić się na 
rozbudowie obecnego przedszkola działającego przy szkole i ewentualnie wykorzystać na ten 
cel pieniądze ze sprzedaży przedszkola przy ul. Wojska Polskiego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż w obecnym czasie utrzymanie publicznego 
przedszkola, czy też prywatnego jest bez różnicy, ponieważ nie otrzymuje się dotacji               
z budżetu państwa. Głównym argumentem w tej sprawie powinno być stworzenie jak 
najlepszych warunków i możliwości korzystania dzieci z tego rodzaju placówek w naszej 
Gminie.  
 
Radny Bogdan Hutsz zaproponował, aby zwołać wspólne posiedzenie wszystkich stałych 
komisji i wypracować konkretny wniosek na temat dalszego losu starego przedszkola. Jeśliby 
do tego spotkania doszło to proponuje, aby przygotować informację np. 3 lata do przodu         
o ilości dzieci i kosztach utrzymania takiego przedszkola. 
 
Radny Henryk Ledwoń poinformował, iż nie uważa, aby skupiać się tylko na kalkulacjach    
z trzech lat tylko więcej oraz nie powinniśmy się sugerować kosztami utrzymania, gdyż 
przedszkole będzie służyć przyszłym pokoleniom. 
 
Radny Bogdan Hutsz wyjaśnił, iż wie, że to nie jest na trzy lata, ale koszty się liczą, 
ponieważ będzie je pokrywała Gmina i będą rozłożone na lata. 
 
Radny Marian Ślęzok zadał pytanie, jak daleko jest posunięta sprawa budowy kanalizacji    
w Zumpach i kiedy będzie zakończona. 
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Wójt Gminy poinformował, iż jest już prawie na ukończeniu. Firma musi jeszcze 
doprowadzić kanalizację do takiego stanu jak jest przewidziane w przetargu. Poinformował, 
iż firma musi jeszcze poprawić niektóre przyłącza, gdyż zostały one skrócone. Poza tym 
muszą zostać uprzątnięte drogi i doprowadzone do właściwego stanu. 
 
Radny Alojzy Fogel zadał pytanie w sprawie mających miejsce ostatnio wybryków natury      
i brakiem prądu; czy sztab kryzysowy zakupił jakieś agregaty do zasilania oczyszczalni 
ścieków oraz czy Gmina orientowała się w Firmie Enion czym pojawiające się awarie były 
spowodowane. Ponadto zadał pytanie, czy mieszkańcy zwracali się do Urzędu Gminy            
w sprawie pomocy przy składaniu reklamacji do Enionu. Poinformował, iż słyszał, że w 
innych Gminach np. Konopiskach mieszkańcy będą starać się o zwrot kosztów zakupu paliwa 
i agregatów. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż Gmina miała własne agregaty, jeden pożyczono od Pana Hucza. 
Poinformował, iż na razie do Gminy nikt z mieszkańców w sprawie pomocy przy reklamacji 
się nie zwrócił chyba, że będą to robić gminne zakłady pracy. Stwierdził, iż nie wie czy 
będzie to takie łatwe uzyskanie reklamacji od Enionu. Wójt rozmawiał z pracownikami 
Enionu, aby podłączyć naszą sieć do Bukowca. Poinformował, iż Enion robił w tamtym roku 
wycinkę drzew w okolicy słupów energetycznych, ale zasięg drzew jest znacznie większy        
i dlatego wiele słupów zostało połamanych. Wyjaśnił, iż Gmina powinna zakupić agregat        
o mocy ok. 15 kW, bo ten pożyczony od Pana Hucza był troszkę za mały. Poza tym musi być 
jeszcze większy agregat do obsługi oczyszczalni. W innych gminach są agregaty 
zamontowane na stałe przy oczyszczalniach. 
 
Zastępca Wójta Stanisław Wieczorek poinformował, iż należy podziękować Panu 
Bogdanowi Brol, który swoim samochodem pomógł w przewozie agregatów do sołectw           
i przepompowni. 
 
Przewodniczący Rady poprosił, aby przegłosować propozycję zorganizowania spotkania 
Komisji Stałych , na którym zostanie omówiona sprawa starego przedszkola. 
 
Rada Gminy 15 głosami za (jednogłośnie) przegłosowała wniosek w sprawie zwołania 
wspólnego posiedzenia Komisji Stałych. 
 
Ad. 17 
Pani Iwona Bełkot przedstawiła Radnym informację na temat rozeznania w ilości dzieci, 
które będą uczęszczać do przedszkola w przyszłym roku szkolnym.  
 
Przewodniczący Rady poprosił, aby przygotować Radnym informację na ten temat na 
piśmie. 
 
Radny Paweł Sukiennik zadał pytanie, jak wygląda sprawa z wjazdem na ulicę Boczną, czy 
zostały podjęte jakieś dalsze kroki, ponieważ dalej tędy wjeżdżają samochody od strony 
ronda. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż zostało to zgłoszone do Starostwa, ale na razie żadnych interwencji 
w tej sprawie nie było ze strony Starostwa. 
 
Radny Paweł Sukiennik poinformował, iż jeśli chodzi o przedszkole i dobro naszych dzieci 
bardzo dużo mówi się na ten temat, a tutaj niedawno organizowano Koncert w Domu Kultury 
przy udziale naszych dzieci i bardzo mało mieszkańców naszej Gminy było na nim obecnych. 
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Wójt Gminy poinformował, iż na ostatniej sesji Rady mówił o tym, ile będzie trzeba 
wypłacić nauczycielom wyrównania wynagrodzenia. Jednak w wyliczeniach tych był błąd.      
W wyniku ponownej kalkulacji przeprowadzonej przez pracowników szkoły, okazało się, że 
zamiast 49 000 zł trzeba wypłacić tylko 13 500 zł wyrównania dla nauczycieli. 
 
Ad. 18 
Przewodniczący Rady  przedstawił pisma jakie wpłynęły: 

• Pismo od Wójta Gminy Boronów, w sprawie wyrównania do wynagrodzenia 
nauczycieli naszej szkoły; 

• Pismo Komisarza Wyborczego w sprawie przygotowania nowych okręgów 
wyborczych w naszej Gminy.  

 
Wójt Gminy poinformował, iż razem z Panią Iwoną Bełkot był u Komisarza Wyborczego     
w tej sprawie. W wyniku przeliczeń Gminie przysługują 17 mandatów, a powinniśmy mieć 
15 mandatów i w związku z tym należy zmienić okręgi wyborcze. Nowe okręgi powinna 
wyznaczyć Rada Gminy, ale gdyby tego nie zrobiła, to wykona to Komisarz Wyborczy. 
Wstępnie opracowano już nowe okręgi wyborcze, ale jest to tylko propozycja, nad którą Rada 
ma się zastanowić. 
 
Zastępca Wójta poinformował, iż zmieniły się przepisy Ordynacji Wyborczej. 
 

• Pismo od Wojewody Śląskiego w sprawie repatriacji Polaków ze Wschodu. 
• Pismo z Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie uruchomienia modułu 

komunikacyjnego do publikacji uchwał w Dzienniku Urzędowym. 
• Wnioski Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

 
Pani Iwona Bełkot rozdała Radnym informację na temat propozycji wyznaczenia nowych 
obwodów wyborczych.  
 
Ad. 19 
Przewodniczący Rady dziękując wszystkim za przybycie zamknął XXXVII sesję Rady 
Gminy. 
 
 
 
Sporządziła: mgr Marzena Klabis 

 

 

 


